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INTERPELACJA

w sprawie gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Kluczbork
Szanowny Panie Burmistrzu,

Gospodarka odpadami komunalnymi to jedno z najważniejszych i najbardziej kosztownych zadań
realizowanych przez gminę na rzecz mieszkańców. Zapewnienie odpowiedniego poziomu usług w
tym zakresie, spełnienie ustawowych wymogów dotyczęcych recyklingu i składowania odpadów,
a także transparentność kosztów oraz efektywność systemu budzę szerokie zainteresowanie i
oczekiwania lokalnej społeczności.

W związku z pojawiajęcymi się pytaniami mieszkańców oraz w trosce o przejrzystość działań
Gminy w tym obszarze, zwracam się z uprzejme prośbę o udzielenie odpowiedzi na następujące
pytania:

1. Jakie były koszty odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych w Gminie
Kluczbork w latach 2022, 2023 i 2024?

2. Jakie czynności wynikajęce z umowy pomiędzy Gminę a Wykonawcę (FBSerwis SA) sę
najbardziej kosztowne dla budżetu gminy?

3. Jak przedstawia się ilość generowanych odpadów komunalnych przez mieszkańców w
latach 2023-2025 z podziałem na:

odpady wielkogabarytowe,
odpady niebezpieczne,
odpady z selektywnych zbiórek?

4. Jak wygląda prognoza finansowa dla budżetu gospodarki odpadami w związku z
planowanym dodatkowym odbiorem odpadów tekstylnych?

5. Na podstawie jakich danych i wyliczeń została przyjęta stawka za obsługę wywozów
tekstyliów - w uzasadnieniu do uchwały „w sprawie wyboru metody płaty
zagospodarowanie odpadami komunalnymi..." czytamy o prognozie wzrostu kosztów z
tego tytuły

6. Czy Gmina Kluczbork osięga wymagany poziom recyklingu?
7. Jaki poziom przygotowania do ponownego użycia i recyklingu odpadów komunalnych

został osięgnięty w 2023 r. oraz w 2024 r.?
8. Jaki poziom składowania odpadów komunalnych został osięgnięty w 2023 r. oraz w 2024

r.? (w kontekście progów obowięzujęcych od 2025 roku, czyli ograniczenia składowania
do nie więcej niż 30% masy odpadów)

9. Jaki został osięgnięty poziom ograniczenia masy odpadów komunalnych ulegajęcych
biodegradacji przekazywanych do składowania w 2023 r. i w 2024 r., zgodnie z
Rozporzędzeniem Ministra Środowiska z dnia 15 grudnia 2017 r.?
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